



敬 師 運 動 委 員 會 Committee On Respect Our Teachers Campaign

通訊處：香港新界將軍澳勤學里 2 號匯知中學轉交敬師運動委員會秘書處
Address: CROTC, c/o Qualied College, 2 Kan Hok Lane, Tseung Kwan O, New Territories, Hong Kong
電話 Tel: 6707 6665 傳真 Fax: 3905 8473 電郵 E-mail: crotccom@gmail.com 網頁 Website: www.crotc.org.hk

贊助人

教育局

主席

香港私立學校聯會

副主席

香港教育專業人員協會
香港津貼中學議會

秘書

香港資助小學校長會

司庫

香港中學校長會

委員

津貼小學議會
香港教師會
香港教育工作者聯會
聖公會小學校長會
中華基督教會香港區會小學校長會
政府中學校長協會
官立小學校長協會
香港天主教教區學校聯會
香港特殊學校議會
香港非牟利幼稚園聯會
香港直接資助學校議會
家庭與學校合作事宜委員會
南區域家長教師會聯會
九龍城區域家長教師會聯會
屯門區域家長教師會聯會
大埔區域家長教師會聯會
(2018/2019)

敬啟者：

第 23 屆表揚教師計劃

由 21 個教育團體組成的敬師運動委員會致力提升教師專業形象及發揚「尊師重道」的精神。踏入 23 周年，本會將秉承一貫的宗旨，緊守崗位，繼續積極推行敬師運動。

「第 23 屆表揚教師計劃」現正接受提名，我們誠意邀請各中學、小學、幼稚園及特殊學校提名兩位優秀教師接受表揚，並誠邀各位校長協力推動此計劃，鼓勵教師、家長和學生踴躍推選和投票。隨函附上有關詳情，敬請於 2018 年 5 月 31 日(星期四)前遞交提名表格。

本年度的敬師日慶典暨表揚狀頒發典禮將於 2018 年 9 月 11 日(星期二)下午三時正假九龍灣國際展貿中心舉行。本會將邀請獲表揚教師出席頒獎禮，接受表揚狀，以感謝他們的付出和貢獻。

如需要延期遞交提名表格或其他查詢，請致電 6707 6665 與敬師運動委員會行政幹事劉焯婉小姐聯絡。

有勞之處，謹此致謝，順祝教安！

此致

各中學、小學、幼稚園
及特殊學校 校長



敬師運動委員會主席

譚萬鈞謹啟

2018 年 3 月 1 日



敬 師 運 動 委 員 會 Committee On Respect Our Teachers Campaign

通訊處：香港新界將軍澳勤學里 2 號匯知中學轉交敬師運動委員會秘書處
Address: CROTC, c/o Qualified College, 2 Kan Hok Lane, Tseung Kwan O, New Territories, Hong Kong
電話 Tel: 6707 6665 傳真 Fax: 3905 8473 電郵 E-mail: crotccom@gmail.com 網頁 Website: www.crotec.org.hk

Sponsor

Education Bureau

Chairman

Hong Kong Private Schools Association

Vice – Chairman

Hong Kong Professional Teachers' Union

Hong Kong Subsidized Secondary Schools Council

Secretary

Hong Kong Aided Primary School Heads Association

Treasurer

Hong Kong Association of Heads of Secondary Schools

Committee Members

Hong Kong Subsidized Primary Schools Council

Hong Kong Teachers' Association

Hong Kong Federation of Education Workers

SHK Primary Schools Council Principal Conference

Association of Principals of Government Secondary Schools

Hong Kong Catholic Diocesan Schools Council

Association of Heads of Primary Schools of the HK Council of CCC

Union of Government Primary School Headmasters and Headmistresses

Non-Profit-Making Kindergarten Council of Hong Kong

Hong Kong Special Schools Council

Hong Kong Direct Subsidy Scheme Schools Council

Committee on Home-School Co-Operation

Federation of Parent-Teacher Association, Southern District, H.K.

Federation of Parent-Teacher Association, Kowloon City District

Federation of Parent-Teacher Associations, Tuen Mun

Federation of Parent-Teacher Association, Tai Po District

(2018/2019)

1 March 2018

To: Heads of primary, secondary schools, kindergartens and special schools

The 23rd Teacher Commendation Scheme

The Committee on Respect Our Teachers Campaign which comprises 21 educational organizations aims to enhance teachers' image and promote public awareness of respecting teachers. In the 23rd Anniversary, we will continue to organize different kinds of activities for propagating the message of "Salute-to-Teachers".


「The 23rd Teacher Commendation Scheme」 now accepts nominations. We cordially invite all primary schools, secondary schools, kindergartens and special schools to nominate two outstanding teachers to receive commendation. We also invite principals to promote the scheme and encourage teachers, parents and students to take part in the nomination. Please refer to the attached documents for more details and submit the nomination form by 31 May 2018 (Thursday).

The Teachers' Day and Commendation Certificate Presentation Ceremony will be held at 3:00 pm, 11 September 2018 (Tuesday) at the Kowloonbay International Trade and Exhibition Centre. The commended teachers will be invited to attend the ceremony to receive the commendation certificate so as to appreciate their efforts and contributions.

For an extension to the deadline or enquiries, please feel free to contact Miss Esther Lau, Administrative Coordinator at 6707 6665.



Yours faithfully,


Prof. TAM Man-kwan
Chairman of CROTC